

**CONDITIONS DEFINITIVES SUR INDICE EN DATE DU 6 mars 2008**

**Emetteur** Société Générale  
**Date d'émission** 10 mars 2008  
**Prise ferme** SG Option Europe

**Indice DAX® (DE0008469008)**

- Promoteur de l'indice : Deutsche Börse AG
- Marché Lié : EUREX
- Taux de Conversion : Non applicable

Tranche	Nombre de Bons	Nature du Bon	Prix d'Exercice	Date de Maturité	Lot de Bons d'Option	Prix d'émission
A	10.000.000	achat	EUR 7.500,00	20-juin-08	500 Bons	EUR 0,29
B	10.000.000	achat	EUR 7.500,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,83
C	10.000.000	achat	EUR 8.000,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,44
D	10.000.000	vente	EUR 6.500,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,81
E	10.000.000	achat	EUR 7.500,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 1,06
F	10.000.000	achat	EUR 8.000,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 0,63
G	10.000.000	vente	EUR 6.500,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 0,92

Tranche	Code ISIN	Code mnémonique
A	FR0010593087	2782S
B	FR0010593095	2783S
C	FR0010593103	2784S
D	FR0010593111	2785S
E	FR0010593129	2788S
F	FR0010593137	2789S
G	FR0010593145	2790S

**Indice Dow Jones EURO STOXX 50® (EU0009658145)**

- Promoteur de l'indice : STOXX Limited
- Marché Lié : EUREX
- Taux de Conversion : Non applicable

Tranche	Nombre de Bons	Nature du Bon	Prix d'Exercice	Date de Maturité	Lot de Bons d'Option	Prix d'émission
A	10.000.000	achat	EUR 3.900,00	20-juin-08	500 Bons	EUR 0,25
B	10.000.000	achat	EUR 3.900,00	19-sept.-08	500 Bons	EUR 0,41
C	10.000.000	achat	EUR 4.100,00	19-sept.-08	500 Bons	EUR 0,24
D	10.000.000	achat	EUR 4.000,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,43
E	10.000.000	achat	EUR 4.200,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,27
F	10.000.000	vente	EUR 3.500,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,48

Tranche	Code ISIN	Code mnémonique
A	FR0010593152	2791S
B	FR0010593160	2792S
C	FR0010593178	2794S
D	FR0010593186	2795S

E	FR0010593194	2803S
F	FR0010593202	2804S

**Indice Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> (XC0009694206)**

- Promoteur de l'indice : Dow Jones & Company, Inc.
- Marché Lié : CME (Chicago Mercantile Exchange)
- Taux de Conversion : EUR/USD

Tranche	Nombre de Bons	Nature du Bon	Prix d'Exercice	Date de Maturité	Lot de Bons d'Option	Prix d'émission
A	10.000.000	achat	USD 13.000,00	20-juin-08	500 Bons	EUR 0,63
B	10.000.000	achat	USD 13.000,00	19-sept.-08	500 Bons	EUR 0,96
C	10.000.000	achat	USD 14.000,00	19-sept.-08	500 Bons	EUR 0,40
D	10.000.000	achat	USD 14.000,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 0,60
E	10.000.000	vente	USD 12.000,00	19-déc.-08	500 Bons	EUR 1,17
F	10.000.000	achat	USD 13.500,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 1,07
G	10.000.000	achat	USD 14.500,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 0,56
H	10.000.000	vente	USD 11.500,00	20-mars-09	500 Bons	EUR 1,13

Tranche	Code ISIN	Code mnémonique
A	FR0010593210	2805S
B	FR0010593228	2806S
C	FR0010593236	2807S
D	FR0010593244	2808S
E	FR0010593251	2809S
F	FR0010593269	2810S
G	FR0010593277	2811S
H	FR0010593285	2816S

**Indice Nasdaq 100<sup>®</sup> (US6311011026)**

- Promoteur de l'indice : The Nasdaq Stock Market, Inc.
- Marché Lié : The Nasdaq Stock Market, Inc.
- Taux de Conversion : EUR/USD

Tranche	Nombre de Bons	Nature du Bon	Prix d'Exercice	Date de Maturité	Lot de Bons d'Option	Prix d'émission
A	10.000.000	achat	USD 1.900,00	20-juin-08	200 Bons	EUR 0,24
B	10.000.000	achat	USD 2.000,00	20-juin-08	200 Bons	EUR 0,12
C	10.000.000	achat	USD 1.900,00	19-sept.-08	200 Bons	EUR 0,40
D	10.000.000	achat	USD 2.000,00	19-sept.-08	200 Bons	EUR 0,26
E	10.000.000	achat	USD 2.100,00	19-sept.-08	200 Bons	EUR 0,16
F	10.000.000	achat	USD 1.900,00	19-déc.-08	200 Bons	EUR 0,53
G	10.000.000	achat	USD 2.000,00	19-déc.-08	200 Bons	EUR 0,38
H	10.000.000	achat	USD 2.100,00	19-déc.-08	200 Bons	EUR 0,26
I	10.000.000	achat	USD 2.100,00	20-mars-09	200 Bons	EUR 0,36
J	10.000.000	achat	USD 2.200,00	20-mars-09	200 Bons	EUR 0,25
K	10.000.000	vente	USD 1.500,00	20-mars-09	200 Bons	EUR 0,34

Tranche	Code ISIN	Code mnémonique
A	FR0010593293	2817S
B	FR0010593301	2825S
C	FR0010593319	2831S
D	FR0010593327	2842S
E	FR0010593335	2843S
F	FR0010593343	2844S
G	FR0010593350	2847S
H	FR0010593368	2849S

I	FR0010593376	2850S
J	FR0010593384	2851S
K	FR0010593392	2852S

**Indice Nikkei 225 (XC0009692440)**

- Promoteur de l'indice : Nikkei Inc. et Nikkei Digital Media, Inc.
- Marché Lié : Osaka Securities Exchange
- Taux de Conversion : EUR/JPY

Tranche	Nombre de Bons	Nature du Bon	Prix d'Exercice	Date de Maturité	Lot de Bons d'Option	Prix d'émission
A	10.000.000	achat	JPY 15.000,00	13-juin-08	10 Bons	EUR 0,25
B	10.000.000	vente	JPY 13.000,00	13-juin-08	10 Bons	EUR 0,38
C	10.000.000	vente	JPY 12.000,00	12-sept.-08	10 Bons	EUR 0,35
D	10.000.000	vente	JPY 13.000,00	12-sept.-08	10 Bons	EUR 0,55
E	10.000.000	vente	JPY 12.000,00	12-déc.-08	10 Bons	EUR 0,47
F	10.000.000	vente	JPY 13.000,00	12-déc.-08	10 Bons	EUR 0,69
G	10.000.000	achat	JPY 15.000,00	13-mars-09	10 Bons	EUR 0,60
H	10.000.000	achat	JPY 17.000,00	13-mars-09	10 Bons	EUR 0,24
I	10.000.000	vente	JPY 12.000,00	13-mars-09	10 Bons	EUR 0,55
J	10.000.000	achat	JPY 15.000,00	12-juin-09	10 Bons	EUR 0,69
K	10.000.000	achat	JPY 17.000,00	12-juin-09	10 Bons	EUR 0,30
L	10.000.000	vente	JPY 12.000,00	12-juin-09	10 Bons	EUR 0,64
M	10.000.000	achat	JPY 17.000,00	09-mars-12	10 Bons	EUR 1,06

Tranche	Code ISIN	Code mnémonique
A	FR0010593400	2855S
B	FR0010593418	2856S
C	FR0010593426	2857S
D	FR0010593434	2858S
E	FR0010593442	2859S
F	FR0010593459	2862S
G	FR0010593467	2863S
H	FR0010593475	2864S
I	FR0010593483	2865S
J	FR0010593491	2867S
K	FR0010593509	2868S
L	FR0010593517	2869S
M	FR0010593525	2871S

**Devise de Règlement** EUR

**Modalités de règlement** paiement en numéraire

**Type de Bons d'Option** Européen

**Exercice** automatique

**Date d'Exercice** La Date de Maturité

**Organisme(s) de Compensation** Euroclear France, Euroclear Bank, Clearstream Banking

**Modalités d'assimilation** non applicable

**Nombre minimum de Bons d'Option négociables sur Euronext Paris** 1.000 Bons d'Option par tranche (ou, au-delà de ce minimum, négociation par multiple entier de 1.000 Bons d'Option)

**Nombre minimum de Bons d'Option exerçables (sauf pour l'exercice automatique à la Date de Maturité)** non applicable

<b>Radiation d'Euronext Paris/autres marchés</b>	A l'ouverture du 6ème jour de bourse à Paris précédant la Date de Maturité (incluse)
<b>Site internet de l'Emetteur</b>	www.sgbourse.fr
<b>Contact investisseurs</b>	Société Générale N° Azur 0810 30 20 20
<b>Référence du Prospectus de Base, du(des) Supplément(s), du Document de Référence</b>	- Prospectus de Base visé par l'Autorité des marchés financiers ("AMF") le 17 juillet 2007 sous le N° 07-258, - Suppléments visés par l'AMF le 2 août 2007 sous le N° 07-286, le 9 novembre 2007 sous le N° 07-388, le 28 janvier 2008 sous le N° 08-018, le 26 février 2008 sous le N° 08-037, le 5 mars 2008 sous le N°08-044, - Document de Référence déposé auprès de l'AMF le 3 mars 2008 sous le N° D.08-0084.

**L'attention des acheteurs potentiels est attirée sur le fait que :**

- ils doivent lire ces Conditions Définitives en liaison avec le Prospectus de Base, le(les) Supplément(s) et le Document de Référence cités ci-dessus,
- de par leur nature, les Bons d'Option sont susceptibles de connaître des variations de valeur considérables pouvant aboutir, dans certains cas, à la perte de la totalité du prix d'achat des Bons d'Option. Il est recommandé aux acheteurs potentiels de ne prendre leur décision qu'après avoir soigneusement examiné, avec leurs conseillers, si l'investissement envisagé correspond bien à leurs besoins et à leurs moyens.
- seule la version française du Prospectus de Base et du(des) Supplément(s) a reçu un visa de l'AMF. La traduction anglaise est pour information uniquement.

Extrait de la licence DAX® :

DAX® est une marque déposée de Deutsche Börse AG

Extrait de la licence Dow Jones EURO STOXX 50® :

"L'indice Dow Jones EURO STOXX 50® est protégé par la législation sur la propriété intellectuelle. L'indice Dow Jones EURO STOXX 50® et les marques déposées associées font l'objet d'une licence accordée, à des fins d'utilisation précises, à la Société Générale."

" Dow Jones EURO STOXX 50® est une marque déposée de STOXX Limited et fait l'objet d'une licence d'utilisation."

STOXX et Dow Jones n'ont d'autre lien avec le détenteur de licence que la licence qui a été attribuée pour l'indice Dow Jones EURO STOXX 50® et les marques déposées associées à des fins d'utilisation en rapport avec les Bons d'Option.

**STOXX et Dow Jones :**

- ne font aucune déclaration de garantie quant à l'opportunité d'une transaction sur les parts du Bon d'Option qu'ils s'abstiennent également de vendre et de promouvoir.
- ne délivrent aucune recommandation d'investissement à quiconque en ce qui concerne le Bon d'Option ou quelque autre titre que ce soit.
- n'endossent aucune responsabilité ni obligation quant à la date de lancement, la quantité et le prix des parts du Bon d'Option, et ne prennent aucune décision à ce sujet.
- n'endossent aucune responsabilité ni obligation concernant l'administration, la gestion ou la commercialisation du Bon d'Option.

Ne sont pas tenus de prendre en considération les besoins du Bon d'Option ou de ses détenteurs de parts pour déterminer, composer ou calculer l'indice Dow Jones EURO STOXX 50®.

**STOXX & Dow Jones déclinent toute responsabilité relative au Bon d'Option. Plus particulièrement,**

- STOXX et Dow Jones ne fournissent ni n'assurent aucune garantie, expresse ou implicite, que ce soit concernant:
- Les résultats devant être obtenus par le Bon d'Option, le détenteur de parts du Bon d'Option ou toute personne impliquée dans l'utilisation de l'indice Dow Jones EURO STOXX 50® et des données incluses dans l'indice Dow Jones EURO STOXX 50®;
- L'exactitude ou l'exhaustivité de l'indice Dow Jones EURO STOXX 50® et des données qu'il contient;
- La négociabilité de l'indice Dow Jones EURO STOXX 50® et de ses données ainsi que leur adéquation à un usage précis ou à une fin particulière;
- STOXX et Dow Jones ne peuvent être tenus pour responsables de quelque erreur, omission ou interruption que ce soit dans l'indice Dow Jones EURO STOXX 50® ou les données qu'il contient;

- **En aucun cas, STOXX ou Dow Jones ne peuvent être tenus pour responsables de quelque manque à gagner que ce soit. Il en va de même pour tout dommage ou perte indirects même si STOXX et Dow Jones ont été avertis de l'existence de tels risques.**

**Le contrat de licence entre la Société Générale et STOXX a été établi dans leur seul intérêt et non dans celui des détenteurs de parts du Bon d'Option ou de tiers.**

Extrait de la licence Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> :

Les Bons d'Option indexés sur l'indice Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> ne sont ni parrainés, ni approuvés, ni vendus, ni présentés par Dow Jones ou ses affiliés. Dow Jones ou ses affiliés ne font aucune déclaration ou garantie implicite ou explicite aux porteurs des Bons d'Option ou à toutes autres personnes concernant le caractère opportun d'un investissement en valeurs mobilières en général ou dans les Bons d'Option en particulier, ou sur la capacité de l'Indice Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> à suivre la performance générale du marché des actions. La seule relation de Dow Jones et de ses affiliés avec Société Générale ("le licencié") porte sur l'octroi de licence des marques et de certains noms commerciaux de Dow Jones, ainsi que sur l'utilisation de l'indice Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> qui est déterminé, composé et calculé par Dow Jones sans tenir compte de l'Émetteur ou des Bons d'Option.

Dow Jones n'a aucune obligation de prendre en compte les besoins de l'émetteur ou des porteurs de Bons d'Option pour déterminer, composer ou calculer l'indice Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup>. Dow Jones ne saurait être tenu pour responsable de l'émission des Bons d'Option et n'a pas participé à la détermination des dates, prix quantités et formules d'indexation et de calcul à l'exercice y afférents. Dow Jones et ses affiliés déclinent toute responsabilité concernant la gestion administrative, la commercialisation ou le marché des Bons d'Option.

DOW JONES OU SES AFFILIES NE GARANTISSENT NI L'EXACTITUDE NI LA NON-INTERRUPTION DU CALCUL DE L'INDICE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> ET DE TOUTES LES DONNEES QU'IL CONTIENT. DOW JONES ET SES AFFILIES NE PRENNENT IMPLICITEMENT OU EXPLICITEMENT AUCUN ENGAGEMENT ET DECLINENT EXPRESSEMENT TOUTE RESPONSABILITE, QUANT AUX RESULTATS DE L'UTILISATION DE L'INDICE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> ET DE TOUTES LES DONNEES QU'IL CONTIENT PAR L'EMETTEUR, LES PORTEURS DE BONS D'OPTION OU TOUTE AUTRE PERSONNE OU ENTITE. DOW JONES OU SES AFFILIES NE PRENNENT IMPLICITEMENT OU EXPLICITEMENT AUCUN ENGAGEMENT ET DECLINENT EXPRESSEMENT TOUTE RESPONSABILITE, QUANT A LA POSSIBILITE DE COMMERCIALISER TOUT PRODUIT LIE A L'INDICE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> ET AUX DONNEES QU'IL CONTIENT OU QUANT A SON ADEQUATION A UN OBJECTIF OU UN USAGE PRECIS. SANS REDUIRE LA PORTEE DE CE QUI PRECEDE, DOW JONES NE POURRA EN AUCUN CAS ETRE TENU POUR RESPONSABLE DE TOUT MANQUE A GAGNER, PERTES OU DOMMAGES ET INTERETS SUBIS PAR QUI QUE CE SOIT, MEME DANS LE CAS OU DOW JONES AURAIT ETE INFORME DE LA POSSIBILITE DE TELLES CONSEQUENCES.

Extrait de la licence Nasdaq 100<sup>®</sup> :

Dans le cadre de la présente émission, l'Indice est utilisé avec l'autorisation du Promoteur de l'Indice.

Les Bons d'Option ne sont ni parrainés, ni approuvés, ni vendus, ni présentés par The Nasdaq Stock Market, Inc. (y compris ses affiliés) (ci-après "Nasdaq" ou, avec ses affiliés, les "Sociétés"). Les Sociétés n'ont validé ni l'aspect juridique ni le caractère approprié des Bons d'Option, pas plus qu'elles n'ont validé l'exactitude et le bien fondé des descriptions et informations y afférent. Les Sociétés ne font aucune déclaration pouvant inciter implicitement ou explicitement les porteurs des Bons d'Option ou toutes autres personnes à investir dans des titres en général ou dans les Bons d'Option en particulier ou sur la capacité de l'Indice Nasdaq 100 à reproduire la performance générale du marché des actions. La seule relation des Sociétés avec Société Générale (le "Licencié") porte sur l'octroi de licence des marques et services Nasdaq 100<sup>®</sup>, Nasdaq 100 Index <sup>®</sup> et Nasdaq<sup>®</sup>, de certains noms commerciaux des Sociétés et de l'utilisation de l'Indice Nasdaq 100 qui est déterminé, composé et calculé par Nasdaq sans tenir compte du Licencié ou des Bons d'Option. Nasdaq n'a pas l'obligation de prendre en compte les besoins du Licencié ou des porteurs de Bons d'Option pour déterminer, composer ou calculer l'Indice Nasdaq 100. Les Sociétés n'ont pas de responsabilité dans l'émission des Bons d'Option et n'ont pas participé à la détermination des dates, prix, quantités et formules d'indexation y afférents. Les Sociétés déclinent toute responsabilité en relation avec la gestion administrative, la commercialisation ou le marché des Bons d'Option.

LES SOCIETES NE GARANTISSENT NI L'EXACTITUDE NI LA NON-INTERRUPTION DU CALCUL DE L'INDICE NASDAQ 100 ET DE TOUTES LES DONNEES QU'IL CONTIENT. LES SOCIETES NE PRENNENT IMPLICITEMENT OU EXPLICITEMENT AUCUN ENGAGEMENT QUANT AUX EFFETS DE L'USAGE DE L'INDICE NASDAQ 100 ET DE TOUTES LES DONNEES QU'IL CONTIENT POUR LE LICENCIE, LES PORTEURS DE BONS D'OPTION OU TOUTE PERSONNE OU ENTITE. LES SOCIETES NE PRENNENT IMPLICITEMENT OU EXPLICITEMENT AUCUN ENGAGEMENT ET DENIENT EXPRESSEMENT TOUT ENGAGEMENT, QUANT A LA POSSIBILITE DE COMMERCIALISER TOUT PRODUIT LIE A L'INDICE NASDAQ 100 ET AUX DONNEES QU'IL CONTIENT OU QUANT A SON ADEQUATION A UN OBJECTIF OU UN USAGE PRECIS. SANS REDUIRE LA PORTEE DE CE QUI PRECEDE, LES SOCIETES NE POURRONT EN AUCUN CAS ETRE TENUES POUR RESPONSABLES DE TOUT MANQUE A GAGNER OU DOMMAGES INDIRECTS GRAVES OU PARTICULIERS SUBIS PAR QUI QUE CE SOIT MEME SI ELLES AVAIENT ETE INFORMEES DE CETTE POSSIBILITE.

Extrait de la licence Nikkei 225 :

*The Index is an intellectual property of the Nikkei, Inc. "Nikkei", "Nikkei Stock Average", and "Nikkei 225" are the service marks of the Nikkei, Inc. The Nikkei, Inc. reserves all the rights, including copyright, to the Index. Nikkei Digital Media, Inc., a wholly owned subsidiary of Nikkei Inc. calculates and disseminates the Index under exclusive agreement with Nikkei Inc. Nikkei Inc. and Nikkei Digital Media Inc. are collectively "Index Sponsor"*

*The Warrants are not in any way sponsored, endorsed or promoted by the Index Sponsor. The Index Sponsor does not make any warranty or representation whatsoever, express or implied, either as to the results to be obtained as to the use of Index or the figure at which Index stands on any particular day or otherwise. The Index is compiled and calculated solely by the Index Sponsor. However, the Index Sponsor shall not be liable to any person for any error in the Index and the Index Sponsor shall not be under any obligation to advise any person, including a purchaser or vendor of the Warrants, of any error therein.*

*In addition, the Index Sponsor gives no assurance regarding any modification or change in any methodology used in calculating the Index and is under no obligation to continue the calculation, publication and dissemination of the Index.*

**FINAL TERMS ON INDEX DATED March 6, 2008**

**Issuer** Société Générale  
**Issue date** March 10, 2008  
**Manager** SG Option Europe

**Index DAX® (DE0008469008)**

- Sponsor of the Index: Deutsche Börse AG
- Related Exchange: EUREX
- Conversion Rate: Not applicable

Tranche	Number of Warrants	Type of Warrant	Exercise Price	Expiration Date	Set of Warrants	Issue price
A	10,000,000	Call	EUR 7,500.00	20-Jun-08	500 Warrants	EUR 0.29
B	10,000,000	Call	EUR 7,500.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.83
C	10,000,000	Call	EUR 8,000.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.44
D	10,000,000	Put	EUR 6,500.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.81
E	10,000,000	Call	EUR 7,500.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 1.06
F	10,000,000	Call	EUR 8,000.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 0.63
G	10,000,000	Put	EUR 6,500.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 0.92

Tranche	ISIN Code	mnemonic code
A	FR0010593087	2782S
B	FR0010593095	2783S
C	FR0010593103	2784S
D	FR0010593111	2785S
E	FR0010593129	2788S
F	FR0010593137	2789S
G	FR0010593145	2790S

**Index Dow Jones EURO STOXX 50® (EU0009658145)**

- Sponsor of the Index: STOXX Limited
- Related Exchange: EUREX
- Conversion Rate: Not applicable

Tranche	Number of Warrants	Type of Warrant	Exercise Price	Expiration Date	Set of Warrants	Issue price
A	10,000,000	Call	EUR 3,900.00	20-Jun-08	500 Warrants	EUR 0.25
B	10,000,000	Call	EUR 3,900.00	19-Sep-08	500 Warrants	EUR 0.41
C	10,000,000	Call	EUR 4,100.00	19-Sep-08	500 Warrants	EUR 0.24
D	10,000,000	Call	EUR 4,000.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.43
E	10,000,000	Call	EUR 4,200.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.27
F	10,000,000	Put	EUR 3,500.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.48

Tranche	ISIN Code	mnemonic code
A	FR0010593152	2791S
B	FR0010593160	2792S
C	FR0010593178	2794S
D	FR0010593186	2795S
E	FR0010593194	2803S
F	FR0010593202	2804S

**Index Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> (XC0009694206)**

- Sponsor of the Index: Dow Jones & Company, Inc.
- Related Exchange: CME (Chicago Mercantile Exchange)
- Conversion Rate: EUR/USD

Tranche	Number of Warrants	Type of Warrant	Exercise Price	Expiration Date	Set of Warrants	Issue price
A	10,000,000	Call	USD 13,000.00	20-Jun-08	500 Warrants	EUR 0.63
B	10,000,000	Call	USD 13,000.00	19-Sep-08	500 Warrants	EUR 0.96
C	10,000,000	Call	USD 14,000.00	19-Sep-08	500 Warrants	EUR 0.40
D	10,000,000	Call	USD 14,000.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 0.60
E	10,000,000	Put	USD 12,000.00	19-Dec-08	500 Warrants	EUR 1.17
F	10,000,000	Call	USD 13,500.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 1.07
G	10,000,000	Call	USD 14,500.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 0.56
H	10,000,000	Put	USD 11,500.00	20-Mar-09	500 Warrants	EUR 1.13

Tranche	ISIN Code	mnemonic code
A	FR0010593210	2805S
B	FR0010593228	2806S
C	FR0010593236	2807S
D	FR0010593244	2808S
E	FR0010593251	2809S
F	FR0010593269	2810S
G	FR0010593277	2811S
H	FR0010593285	2816S

**Index Nasdaq 100<sup>®</sup> (US6311011026)**

- Sponsor of the Index: The Nasdaq Stock Market, Inc.
- Related Exchange: The Nasdaq Stock Market, Inc.
- Conversion Rate: EUR/USD

Tranche	Number of Warrants	Type of Warrant	Exercise Price	Expiration Date	Set of Warrants	Issue price
A	10,000,000	Call	USD 1,900.00	20-Jun-08	200 Warrants	EUR 0.24
B	10,000,000	Call	USD 2,000.00	20-Jun-08	200 Warrants	EUR 0.12
C	10,000,000	Call	USD 1,900.00	19-Sep-08	200 Warrants	EUR 0.40
D	10,000,000	Call	USD 2,000.00	19-Sep-08	200 Warrants	EUR 0.26
E	10,000,000	Call	USD 2,100.00	19-Sep-08	200 Warrants	EUR 0.16
F	10,000,000	Call	USD 1,900.00	19-Dec-08	200 Warrants	EUR 0.53
G	10,000,000	Call	USD 2,000.00	19-Dec-08	200 Warrants	EUR 0.38
H	10,000,000	Call	USD 2,100.00	19-Dec-08	200 Warrants	EUR 0.26
I	10,000,000	Call	USD 2,100.00	20-Mar-09	200 Warrants	EUR 0.36
J	10,000,000	Call	USD 2,200.00	20-Mar-09	200 Warrants	EUR 0.25
K	10,000,000	Put	USD 1,500.00	20-Mar-09	200 Warrants	EUR 0.34

Tranche	ISIN Code	mnemonic code
A	FR0010593293	2817S
B	FR0010593301	2825S
C	FR0010593319	2831S
D	FR0010593327	2842S
E	FR0010593335	2843S
F	FR0010593343	2844S
G	FR0010593350	2847S
H	FR0010593368	2849S
I	FR0010593376	2850S
J	FR0010593384	2851S
K	FR0010593392	2852S



**Index Nikkei 225 (XC0009692440)**

- Sponsor of the Index: Nikkei Inc. and Nikkei Digital Media, Inc.
- Related Exchange: Osaka Securities Exchange
- Conversion Rate: EUR/JPY

Tranche	Number of Warrants	Type of Warrant	Exercise Price	Expiration Date	Set of Warrants	Issue price
A	10,000,000	Call	JPY 15,000.00	13-Jun-08	10 Warrants	EUR 0.25
B	10,000,000	Put	JPY 13,000.00	13-Jun-08	10 Warrants	EUR 0.38
C	10,000,000	Put	JPY 12,000.00	12-Sep-08	10 Warrants	EUR 0.35
D	10,000,000	Put	JPY 13,000.00	12-Sep-08	10 Warrants	EUR 0.55
E	10,000,000	Put	JPY 12,000.00	12-Dec-08	10 Warrants	EUR 0.47
F	10,000,000	Put	JPY 13,000.00	12-Dec-08	10 Warrants	EUR 0.69
G	10,000,000	Call	JPY 15,000.00	13-Mar-09	10 Warrants	EUR 0.60
H	10,000,000	Call	JPY 17,000.00	13-Mar-09	10 Warrants	EUR 0.24
I	10,000,000	Put	JPY 12,000.00	13-Mar-09	10 Warrants	EUR 0.55
J	10,000,000	Call	JPY 15,000.00	12-Jun-09	10 Warrants	EUR 0.69
K	10,000,000	Call	JPY 17,000.00	12-Jun-09	10 Warrants	EUR 0.30
L	10,000,000	Put	JPY 12,000.00	12-Jun-09	10 Warrants	EUR 0.64
M	10,000,000	Call	JPY 17,000.00	09-Mar-12	10 Warrants	EUR 1.06

Tranche	ISIN Code	mnemonic code
A	FR0010593400	2855S
B	FR0010593418	2856S
C	FR0010593426	2857S
D	FR0010593434	2858S
E	FR0010593442	2859S
F	FR0010593459	2862S
G	FR0010593467	2863S
H	FR0010593475	2864S
I	FR0010593483	2865S
J	FR0010593491	2867S
K	FR0010593509	2868S
L	FR0010593517	2869S
M	FR0010593525	2871S

<b>Settlement Currency</b>	EUR
<b>Settlement provisions</b>	payment in cash.
<b>Type of Warrants</b>	European
<b>Exercise</b>	automatic
<b>Exercise Date</b>	the Expiration Date
<b>Clearance Institution</b>	Euroclear France, Euroclear Bank, Clearstream Banking
<b>Provisions for fungibility</b>	not applicable
<b>Minimum number of Warrants tradable on Euronext Paris/other market(s)</b>	1,000 Warrants per tranche (or, above this minimum, trading by integral multiple of 1,000 Warrants)
<b>Minimum number of Warrants exercisable (except for the automatic exercise on the Expiration Date)</b>	non applicable
<b>Delisting from Paris/other market(s)</b>	Euronext at opening of the sixth trading day in Paris preceding the Expiration Date (inclusive)

<b>Issuer's website</b>	www.sgbourse.fr
<b>Investors' contact</b>	Société Générale N° Azur 0810 30 20 20
<b>Reference of the Base Prospectus, the Supplement(s), the Registration Document</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Base Prospectus approved by the Autorité des marchés financiers ("AMF") on July 17, 2007 under N° 07-258,</li> <li>- Supplements approved by the AMF on August 2, 2007 under N° 07-286, November 9, 2007 under N° 07-388, January 28, 2008 under N° 08-018, February 26, 2008 under N° 08-037, March 5, 2008 under N° 08-044,</li> <li>- Registration Document submitted to the AMF on March 3, 2008 under N° D.08-0084.</li> </ul>

**The attention of prospective purchasers is drawn to the fact that:**

- they should read this Final Terms in conjunction with the Base Prospectus, the Supplement(s) and the Registration Document hereabove described,
- due to their nature, Warrants may be subject to considerable fluctuations in value, which may, in certain circumstances, result in a total loss of the purchase price of the Warrants. Prospective purchasers should reach an investment decision only after careful consideration, with their own advisers, of the suitability of such Warrants in light of their particular financial circumstances, the information set forth herein and in the Base Prospectus,
- solely the French version of the Base Prospectus and the Supplement(s) has received a *visa* from the AMF. The English translation is for information purposes only.

Extract of the Index DAX® license:

DAX® is a registered trade mark of Deutsche Börse AG

Extract of the Index Dow Jones EURO STOXX 50® license:

STOXX and Dow Jones have no relationship to the Licensee, other than the licensing of the Dow Jones EURO STOXX 50 Index® and the related trademarks for use in connection with the products.

**STOXX and Dow Jones do not:**

- Sponsor, endorse, sell or promote the products.
- Recommend that any person invest in the products or any other securities.
- Have any responsibility or liability for or make any decisions about the timing, amount or pricing of products.
- Have any responsibility or liability for the administration, management or marketing of the products.
- Consider the needs of the products or the owners of the products in determining, composing or calculating the relevant index or have any obligation to do so.

**STOXX and Dow Jones will not have any liability in connection with the products. Specifically,**

- **STOXX and Dow Jones do not make any warranty, express or implied and disclaim any and all warranty about:**
  - **The results to be obtained by the products, the owner of the products or any other person in connection with the use of the relevant index and the data included in the Dow Jones EURO STOXX 50 Index®;**
  - **The accuracy or completeness of the relevant index and its data;**
  - **The merchantability and the fitness for a particular purpose or use of the Dow Jones EURO STOXX 50 Index® and its data;**
- **STOXX and Dow Jones will have no liability for any errors, omissions or interruptions in the Dow Jones EURO STOXX 50 Index® or its data;**
- **Under no circumstances will STOXX or Dow Jones be liable for any lost profits or indirect, punitive, special or consequential damages or losses, even if STOXX or Dow Jones knows that they might occur.**

**The licensing agreement between the issuer and STOXX is solely for their benefit and not for the benefit of the owners of the products or any other third parties.**

Extract of the Index Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup> license:

The Products are not sponsored, endorsed, sold or promoted by Dow Jones. Dow Jones makes no representation or warranty, express or implied, to the owners of the Product(s) or any member of the public regarding the advisability of investing in securities generally or in the Product(s) particularly. Dow Jones' only relationship to the Licensee is the licensing of certain trademarks, trade names and service marks of Dow Jones and of the Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup>, which is determined, composed and calculated by Dow Jones without regard to the licensee or the Product(s). Dow Jones has no obligation to take the needs of the licensee or the owners of the Product(s) into consideration in determining, composing or calculating Dow Jones Industrial Average<sup>SM</sup>. Dow Jones is not responsible for and has not participated in the determination of the timing of, prices at, or quantities of the Product(s) to be issued or in the determination or calculation of the equation by which the Product(s) are to be converted into cash. Dow Jones has no obligation or liability in connection with the administration, marketing or trading of the Product(s).

**DOW JONES DOES NOT GUARANTEE THE ACCURACY AND/OR THE COMPLETENESS OF THE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN AND DOW JONES SHALL HAVE NO LIABILITY FOR ANY ERRORS, OMISSIONS, OR INTERRUPTIONS THEREIN. DOW JONES MAKES NO WARRANTY, EXPRESS OR IMPLIED, AS TO RESULTS TO BE OBTAINED BY THE LICENSEE, OWNERS OF THE PRODUCT(S), OR ANY OTHER PERSON OR ENTITY FROM THE USE OF THE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN. DOW JONES MAKES NO EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES, AND EXPRESSLY DISCLAIMS ALL WARRANTIES, OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR USE WITH RESPECT TO THE DOW JONES INDUSTRIAL AVERAGE<sup>SM</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN. WITHOUT LIMITING ANY OF THE FOREGOING, IN NO EVENT SHALL DOW JONES HAVE ANY LIABILITY FOR ANY LOST PROFITS OR INDIRECT, PUNITIVE, SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OR LOSSES, EVEN IF NOTIFIED OF THE POSSIBILITY THEREOF. THERE ARE NO THIRD PARTY BENEFICIARIES OF ANY AGREEMENTS OR ARRANGEMENTS BETWEEN DOW JONES AND THE LICENSEE.**

Extract of the Index Nasdaq 100<sup>®</sup> license:

The Product(s) is not sponsored, endorsed, sold or promoted by The Nasdaq Stock Market, Inc.(including its affiliates) (Nasdaq, with its affiliates, are referred to as the *Corporations*). The Corporations have not passed on the legality or suitability of, or the accuracy or adequacy of descriptions and disclosures relating to, the Product(s). The Corporations make no representation or warranty, express or implied to the owners of the Product(s) or any member of the public regarding the advisability of investing in securities generally or in the Product(s) particularly, or the ability of the Nasdaq-100 Index<sup>®</sup> to track general stock market performance. The Corporations' only relationship to the Licensee is in the licensing of the Nasdaq-100 , Nasdaq-100 Index<sup>®</sup>, and Nasdaq<sup>®</sup> trademarks or service marks, and certain trade names of the Corporations and the use of the Nasdaq-100 Index<sup>®</sup> which is determined, composed and calculated by Nasdaq without regard to Licensee or the Product(s). Nasdaq has no obligation to take the needs of the Licensee or the owners of the Product(s) into consideration in determining, composing or calculating the Nasdaq-100 Index<sup>®</sup>. The Corporations are not responsible for and has not participated in the determination of the timing of, prices at, or quantities of the Product(s) to be issued or in the determination or calculation of the equation by which the Product(s) is to be converted into cash. The Corporations have no liability in connection with the administration, marketing or trading of the Product(s).

**THE CORPORATIONS DO NOT GUARANTEE THE ACCURACY AND/OR UNINTERRUPTED CALCULATION OF THE NASDAQ-100 INDEX<sup>®</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN. THE CORPORATIONS MAKE NO WARRANTY, EXPRESS OR IMPLIED, AS TO RESULTS TO BE OBTAINED BY LICENSEE, OWNERS OF THE PRODUCT(S), OR ANY OTHER PERSON OR ENTITY FROM THE USE OF THE NASDAQ-100 INDEX<sup>®</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN. THE CORPORATIONS MAKE NO EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES, AND EXPRESSLY DISCLAIM ALL WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR USE WITH RESPECT TO THE NASDAQ-100 INDEX<sup>®</sup> OR ANY DATA INCLUDED THEREIN. WITHOUT LIMITING ANY OF THE FOREGOING, IN NO EVENT SHALL THE CORPORATIONS HAVE ANY LIABILITY FOR ANY LOST PROFITS OR SPECIAL, INCIDENTAL, PUNITIVE, INDIRECT, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, EVEN IF NOTIFIED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES.**

Extract of the Index Nikkei 225 license:

The Index is an intellectual property of the Nikkei, Inc. "Nikkei", "Nikkei Stock Average", and "Nikkei 225" are the service marks of the Nikkei, Inc. The Nikkei, Inc. reserves all the rights, including copyright, to the Index. Nikkei Digital Media, Inc., a wholly owned subsidiary of Nikkei Inc. calculates and disseminates the Index under exclusive agreement with Nikkei Inc. Nikkei Inc. and Nikkei Digital Media Inc. are collectively "Index Sponsor"

The Warrants are not in any way sponsored, endorsed or promoted by the Index Sponsor. The Index Sponsor does not make any warranty or representation whatsoever express or implied, either as to the results to be obtained as to the use of Index or the figure at which Index stands on any particular day or otherwise. The Index is compiled and calculated solely by the Index Sponsor. However, the Index Sponsor shall not be liable to any person for any error in the Index and the Index Sponsor shall not be under any obligation to advise any person, including a purchaser or vendor of the Warrants, of any error therein.

In addition, the Index Sponsor gives no assurance regarding any modification or change in any methodology used in calculating the Index and is under no obligation to continue the calculation, publication and dissemination of the Index.